
Aan  : Bestuur Goorse Hockeyvereniging GMHC    

Van : Directie obs de Whee – Wiekslag  

Goor, 15 juni 2020 

Geacht bestuur, 

Ik heb onlangs uw accommodatie bezocht. De vereniging is volop in ontwikkeling om het terrein te 

vergroenen. Wij, de nabijgelegen basisschool de Whee, zijn geïnteresseerd in deze ontwikkelingen. 

Wij zien mogelijkheden voor de toekomst om tot een samenwerking te komen, waarbij wij 

(gezamenlijk) gebruik kunnen maken van de groene  delen van uw accommodatie.  

-- 

Vriendelijke groeten 

Maarten Bomans 

Directeur obs de Whee – Wiekslag  


